

# ELLE

ORIENTAL

Cadeau  
NOTRE  
FASHION  
GIFT GUIDE

N° 106 - Décembre 2015 / Janvier 2016

HAPPY  
BIRTHDAY  
ELLE  
CÉLÈBRE  
SES 70 ANS

MAKE-UP  
DES LOOKS  
TOUT EN FLEURS

# belle pour les FÊTES

ROBES MÉTALLIQUES,  
ACCESSOIRES ÉCLECTIQUES  
ET BIJOUX ÉTOURDISSANTS



Liban 7 000 LL 5 287000 378888

## Paris L'HÔTEL DE SERS

Quelque 10 ans après son ouverture, "le baby palace" du Triangle d'Or se re-décore. Flashback pour un comeback !

On ne change pas une équipe qui gagne. C'est donc naturellement à Thomas Vidalenc, l'architecte de l'hôtel version 2004, que le groupe Bessé Signature en a confié la rénovation. Une décoration intrinsèquement liée au bâtiment d'origine. Petit rappel historique : en 1880, Henri-Léopold Charles, marquis de Sers, héritier d'une famille de chevaliers du Languedoc, militaire jusqu'en 1860 avant d'embrasser une carrière politique – il est élu député du Loir-et-Cher en 1871 –, acquiert un terrain proche des Champs-Élysées déjà prisés pour faire construire un hôtel particulier en guise de pied-à-terre. Il confie le chantier à Jules Pellechet, "expert ès demeures de la Belle Époque". Quatre étages, accès pour les



### ESPACE, CHARME ET GASTRONOMIE

Bienvenue chez vous. Spacieuses (entre 25 et 80m<sup>2</sup> pour l'appartement panoramique), les chambres sont déclinées en bleu, doré et brun, avec des tissus velours à effet métal. Ne cherchez point emphase ni imitation ! Seule concession à l'histoire : les portraits des XVIII<sup>e</sup>-XIX<sup>e</sup> qui ornent chaque chambre. Pour finir, un séjour ici ne saurait être complet sans une étape gourmande au Restaurant De Sers :



### Un hôtel dans l'air du temps.

carrosses, salles de réception en rez-de-chaussée : l'esprit haussmannien bat son plein en cette fin du Second Empire.

#### UN HÔTEL DE VOYAGEURS

**1935** : le lieu se transforme en hôtel-restaurant pour voyageurs élégants descendant ici pour visiter Paris.

**2004** : l'Hôtel de Sers devient 5\* de référence. **2015** : "le baby palace" (45 chambres et 7 suites dont 2 panoramiques avec terrasses) s'inscrit dans son temps en ajoutant un bâtiment moderne pour abriter la réception, le bar, le restaurant, la salle de sport, le salon-bibliothèque, etc. Dès l'entrée, le desk en marbre blanc et la galerie de 22m de long en bleu-gris doré donnent l'esprit contemporain que l'on retrouvera en chambre.



sa terrasse sous verrière modulable le rend accessible hiver comme été ; on y propose une cuisine française moderne de saison. Cerise sur le gâteau : le brunch 100% bio servi chaque dimanche. Ou comment (re)vivre avec son temps...

Anne Smith

[www.hoteldesers-paris.com](http://www.hoteldesers-paris.com)

# ELLE

ARAB  
WORLD

HAPPY  
BIRTHDAY  
YOUR  
FAVOURITE  
MAGAZINE IS  
70 YEARS  
OLD!

Issue 62 - December 2015

the ultimate  
**GIFT  
GUIDE**  
WHAT TO  
GIVE &  
ASK FOR!

**FESTIVE  
TABLE**  
HOW TO  
MASTER  
THE LOBSTER

**Make-up**  
FLORAL  
LOOKS  
FOR YOUR  
NIGHTS OUT

# holiday FASHION

SHINY SHOES AND BAGS  
PRECIOUS PIECES OF JEWELLERY  
AND SEXY EVENING DRESSES



J.A.E. 15 DHs

5 287000 378826

Paris  
**HÔTEL  
 DE SERS**

Some 10 years after its initial opening, "the baby palace" of the Golden Triangle has had a revamp. Flashback for a comeback!

They say you should never change a winning team. So naturally the Bessé Signature group once again entrusted Vidalenc Thomas, architect of the 2004 version of the hotel, with its renovation. The décor remains intrinsically linked to the style of the original building. Here's a little history: in 1880, Henri-Leopold Charles, Marquis de Sers, heir to a family of knights from Languedoc, and a soldier until 1860 before embarking on a political career (he was elected as an MP for Loir-et-Cher in 1871), acquired land near the already popular Champs-Élysées to build a mansion as a pied-à-terre. He entrusted the site to Jules Pellechet, "an expert in Bachelor mansion pads of the Belle Époque."



A very fashionable hotel.

for a panoramic apartment) are decorated in blue, gold and brown with metallic coloured velvet fabrics. The only nod to the building's historic roots lie in the 18<sup>th</sup>/19<sup>th</sup> century portraits that adorn the walls of each room. Finally, a stay here would not be complete without a gourmet meal at the Restaurant De Sers in its modular glass roof terrace which



The building comprises of four floors, including access for coaches, and reception rooms on the ground floor: built in the Haussmann spirit which was in full swing by the end of the Second Empire.

**A TRAVELLER'S HOTEL**

**1935:** the place turns into a stylish hotel restaurant for travellers visiting Paris. **2004:** Hotel de Sers becomes a 5-star establishment. **2015:** "The baby palace" (45 rooms and 7 suites, 2 panoramic terraces) is updated by adding a modern building to house the reception, bar, restaurant, gym, lounge-library, etc. Upon entry, the white marble desk and 22m long gallery in blue-grey-gold give it its contemporary spirit.

**SPACE, CHARM  
 AND GASTRONOMY**

Welcome home. Spacious bedrooms (between 25 and 80m<sup>2</sup>



makes it accessible in winter and in summer; it serves modern seasonal French cuisine.

Best of all: the 100% organic brunch served every Sunday. This place knows how to keep up with the times...

*Anne Smith*

[ [www.hoteldesers-paris.com](http://www.hoteldesers-paris.com) ]

